الشروط والأحكام - تمويل الدراجات النارية Motorcycle Finance Terms and Conditions

DEFINITIONS AND INTERPRETATION:

التعريفات والتفسيرات:

"Bank" or "UAB": means United Arab Bank

"Customer": means an Individual Customer who is willing to avail Bank's services and Products or holding a bank account with the Bank.

"Transactional documents": means finance agreement(s) or any other agreement whether present or future, actual or contingent associated with the Motorcycle Finance facility of the Bank.

- 1. All amounts set out in the Transactional Documents or otherwise payable by the Customer pursuant to the Transaction Documents, shall be made without any deduction or withholding for or on account of any Tax. If any deduction or withholding is required by any applicable law, as amended from time-to-time or modified by the practice of any relevant governmental revenue authority then in effect, the Customer shall bear such deduction or withholding on its own account and shall be obliged to gross-up the payments.
- 2. All amounts set out in the Transaction Documents or otherwise payable by the Customer pursuant to the Transactional documents, whether the amount is paid as an advance payment, a deposit, on a fixed fee basis, or otherwise, are exclusive of Tax, including VAT. Where VAT is payable by Customer under the Transactional documents, the amount payable for the supply (VAT exclusive) will be increased by the amount of the VAT applicable at the prevailing rate.
- 3. The Customer acknowledges, agrees and expressly permits the Bank to, at any time deemed necessary and without prior notice, freeze and/or block credit balances in any of the Customer's accounts with the Bank, or any other associated account, at any time the Bank deems necessary with or without a Court order to this effect, and acknowledges that the Bank is permitted to block any amounts relating to installment payment of any financing facility, even in cases where the Bank implements a block in advance of the amount falling due. The Customer hereby holds the Bank harmless and releases the Bank from any liability in this regard.
- 4. For avoidance of doubt, the Customer releases and discharges the Bank, its shareholders, directors, employees, officers, representatives from and waives any right that accrues to the Customer at law against the Bank, its shareholders, directors, employees, officers, and representatives with regard to any damages suffered, directly or indirectly, as a result of such freeze and/or block, as mentioned above.
- 5. To the extent already paid by United Arab Bank or not recovered, the Customer shall keep United Arab Bank indemnified from and against any loss, cost (including any cost of enforcement), liability (as well as any tax liability incurred, including but not limited to, VAT, as applicable), claim, demand or damage, which United Arab Bank suffers or incurs in the lawful and proper exercise of its duties under the Transactional Documents.
- 6. If the Customer have only saving account (term deposit account) and no current account(s) with the Bank, then the Customer shall open a default settlement current account and/or settlement account(s) for the purposes of payment of any amounts due pursuant to any finance agreement(s) whether present or future, actual or contingent (the "Transactional documents") and cheques and/or security cheques will be issued in form and size required by the Bank only for the purpose of paying the installments concerning the Transactional documents.

"البنـك" أو "UAB": يُقصد به البنك العربي المتحد.

"العميـل": يعني العميـل الفرد الذي يرغـب في الاستفادة من خدمات ومنتجات البنـك أو الذي لديه حساب مصرفي لـدى البنـك

"مســتندات المعــاملات": تعنــي اتفاقيــة / اتفاقيــات التمويــل أو أي اتفاقيــة أخــرى ســـواء كانــت حاليــة أو مســتقبلية، فعليــة أو طارئـة، مرتبطــة بتســهيـل تمويــل الدراجـات الناريــة مــن البنــك

- حميـع المبالغ المحـددة فـي مسـتندات المعـاملات أو المبالغ الأخـرى المسـتحقة علـى العميـل وفقًـا لمسـتندات المعـاملات، يجـب سـدادها دون أي خصـم أو اقتطـاع لأي ضريبـة. وإذا كان أي الخصـم أو الاقتطـاع مطلـوباً بموجـب أي قانـون سـاري، كمـا تـم تعديلـه مـن حيـن لآخـر أو وفقًـا لأي سـلطة ضريبيـة حكوميـة ذات صلـة، فإن العميـل يتحمـل هـذا الخصـم أو الاقتطـاع علـى نفقتـه الخاصـة ويلتـزم بزيـادة المدفوعـات
- آ. جميع المبالغ المبينة في مستندات المعاملات أو المبالغ مستحقة الدفع من قبل العميل بموجب مستندات المعاملات، سواء تم دفعها كدفعة مقدمة، أو ووديعة، أو على أساس رسوم ثابتة، أو غير ذلك، لا تشمل الضرائب، بما في ذلك ضريبة القيمة المضافة. وفي حال كانت ضريبة القيمة المضافة مستندات المعاملات، فإن المبلغ المدفوع للخدمة (بدون ضريبة القيمة المضافة) سيزداد بمقدار ضريبة القيمة المضافة المعمول بها بالسعر السائد
- يقرِّ العميـل ويوافـق ويمنـح البنـك الإذن صراحـةً فـي أي وقـت يـراه البنـك ضـرورياً وبـدون إشـعار مسـبق، بتجميـد و/أو حظـر الأرصـدة فـي أي مـن حسابات العميـل لـدى البنـك أو أي حساب آخـر مرتبـط، وفي أي وقت، سواء بأمر قضائي أو بدونه، ويقر العميـل بأن البنـك مسـموح لـه بحظـر أي مبالـغ متعلقـة بسـداد أقسـاط أي تسـهيلات تمويليـة، حتـى فـي الحـالات التـي ينفـذ فيهـا البنـك الحظـر قبـل حلـول موعـد السـداد، وبموجـبهـذا، يعفـي العميـل البنـك مـن المسـؤولية فـى هـذا الصـدد المسـؤولية فـى هـذا الصـدد
- . لقطع الشك باليقين، يعفي العميل كل من البنك، ومساهميه، ومـدراءه، وموظفيه، ومسؤوليه، وممثليه مـن أي مسؤولية قـد تترتب علـى أي أضـرار تكبدهـا العميـل، بشـكل مباشـر أو غيـر مباشـر، نتيجـة لهـذا التجميـد و/أو الحظـر كمـا هـو مذكـور أعلاه
- م. يلتـزم العميـل بتعويـض البنـك عـن أي خسـارة أو تكلفـة (بمـا فـي ذلـك أي تكلفـة تنفيـذ)، أو التزامـات (وكذلـك أي التزامـات ضريبيـة، بمـا فـي ذلـك علـى سـبيل المثـال لا الحصـر ضريبـة القيمـة المضافـة)، أو مطالبـة أو طلـب أو ضـرر يتكبدهـا البنـك بشـكل قانونـي وصحيح فـي ممارسـة واجباتـه بموحـب مسـتندات المعاملات، طالمـا أن البنـك سـدّد هـذا المبلـغ فعالـياً أولـم يسـترده
- إذا كان لـدى العميـل حسـاب توفيـر فقـط (حسـاب وديعـة لأجـل) وليـس لديـه حسـاب جـاري لـدى البنـك، فـإن العميـل ملـزم بفتـح حسـاب تســوية جـاري افتراضـي و/أو حسـابات تســوية لأغـراض دفـع أي مبالـغ مســتحقة بموجـب أي اتفاقيـة تمويـل ســواء كانـت حاليـة أو مســتغبلية، فعليـة أو طارئـة (مســتندات المعـاملات) ويتــم إصــدار الشـيكات و/أو شـيكات الضمـان بالطريقـة والكميـة الـذي يتطلبـه البنــك لغـرض دفـع الأقسـاط المتعلقـة بمســتندات المعـاملات

- 7. In the event of default in the payment of due and payable amount the Bank may appoint and authorize collection agents (inside the UAE or abroad) to collect the said outstanding amounts due to the Bank. The Customer irrevocably and unconditionally authorizes the Bank to provide such collection agents with any necessary information or documents related to the Customer's financing facility application or any bank account(s) held with the Bank. These terms and conditions of the Financing Facilities and all other relative documents shall be governed by the laws of the UAE and in compliance with the provisions of the Sharia and the Fatwas issued by the Bank's Internal Sharia Supervision Committee and shall be subject to the exclusive jurisdiction of the UAE courts.
- 8. The amount required to be paid does not include fees, which are dependent on events that may not occur (for example, late payment donation if the Customer does not pay on time).
- The Customer shall ensure that the financed motorcycle is adequately insured against theft, damage, and other risks acceptable to the Bank throughout the financing term. The Bank shall be listed as the loss payee on the insurance policy.
- 10. In the event of any breach of the Transactional Documents by the Customer, including but not limited to failure to make timely payments, the Bank reserves the right to terminate the financing facility and demand immediate repayment of all outstanding amounts.
- 11. The Bank retains the right to amend these Terms and Conditions at any time, provided that the Customer is notified of such amendments in writing or through other effective means. The Customer's continued use of the financing facility after such amendments constitutes unconditional acceptance of the revised Terms and Conditions.

- ا. في حالة التخلف عن سداد أي مبلغ مستحق، يجوز للبنك تعيين وتفويض وكلاء تحصيل (داخل الإمارات العربية المتحدة أو خارجها) لتحصيل المبالغ المستحقة للبنك. يفوض العميل البنك بشكل لا رجعة فيه وبدون شروط بتزويد وكلاء التحصيل بأي معلومات أو مستندات ضرورية متعلقة بطلب تسهيل تمويل العميل أو أي حسابات بنكية للعميل يحتفظ بها لدى البنك. وتخضع هذه الشروط والأحكام وجميع المستندات ذات الصلة لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة وبما يتوافق الصادة عن لجنة الرقابة الشرعية الاستعادات خات مع أحكام الشريعة الإسلامية والفتاوى الصادرة عن لجنة الرقابة الشرعية الداخلية للبنك وتكون خاضعة للاختصاص القضائي الحصرى لمحاكم دولة الإمارات العربية المتحدة القضائي
- المبلغ المطلوب دفعه لا يشمل الرسوم، التي قد تترتب عليك نتيجة على أحداث ربما لن تحدث (على سبيل المثال، التبرع بمبلغ في حال تأخر السداد وذلك في حال لم يتم السداد في الوقت المحدد)
- يجب على العميـل التأكد مـن أن الدراجـة الناريـة الممولـة مؤمنـة بشـكل كاف ضـد السـرقة والأضرار والمخاطر الأخـرى المقبولـة لـدى البنـك طـوال فتـرة التمويـل. يجـب أن يتـم إدراج البنـك كمسـتفيد فـى عقـد التأميـن
- ا. في حالة حدوث أي خرق لمستندات المعاملات من قبل العميل، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، عدم دفع المبالغ المستحقة في الوقت المحدد، يحتفظ البنك بحق إنهاء التسهيل التمويلي والمطالبة بالسداد الفورى لجميع المبالغ المستحقة
- ا. يحتفظ البنك بحق تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت، بشرط أن يتم إخطار العميل بهذه التعديلات كتابيًا أو من خلال وسائل أخـرى. ويعـد اسـتمرار العميـل فـي اسـتخدام التسـهيل التمويلـي بعـد هـذه التعـديلات قبـولًا غيـر مشـروط للشـروط والأحـكام المعدلـة